
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Folkušovej č.2/2024 

konaného 24. mája 2024 
 

 
Prítomní poslanci: viď prezenčná listina poslancov 
Prítomní hostia: viď prezenčná listina hostí 
Ostatní prítomní: Mgr. Lenka Bednarovská (starostka – predsedajúca) 
Mgr. Mária Lehotzká (zapisovateľka) 
Ohlásený začiatok zasadnutia: 24. mája 2024 o 17:00 hod. 
Skutočný začiatok zasadnutia: 24. mája 2024 o 17:02 hod. 
Miesto zasadnutia: Obecný úrad vo Folkušovej, Folkušová 11, 038 42  
 
Predsedajúca privítala prítomných na 2. zasadnutí obecného zastupiteľstva v roku 2024. Mgr. Máriu 
Lehotzkú poverila zapisovaním zápisnice zo zasadnutia,  Maroša Jesenského a Martina Petrinca 
poverila overením zápisnice. Skonštatovala, že sú prítomní 5 poslanci z 5 poslancov,  preto je obecné 
zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 

 
Otvorenie 
 
Voľba návrhovej komisie 
Návrh: 
Predsedajúca navrhla Mareka Marunu a  Ing. Mário Lukáča  za členov návrhovej komisie, predsedom 
Mareka Marunu. 
Predsedajúca otvorila rozpravu. 
 
Rozprava: 
Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila rozpravu a 
oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú 
pred hlasovaním prítomní 5 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh zloženia návrhovej komisie a prijatie 
uznesenia obecného zastupiteľstva č. 9/2024 v znení: 
 
K bodu2. 
 
Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  
 
     schvaľuje  
 

návrhovú komisiu v zložení: predseda Marek Maruna a člen Ing. Mário Lukáč 
 
 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
Za: 5 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
  



Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 9/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
K bodu 3. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

 

Schvaľuje   

 

program 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Folkušová zo dňa 24.5.2024 
podľa pozvánky 

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
Za: 5 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 10/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
Predsedajúca sa opýtala poslancov, či nemá niečo na doplnenie. Predsedajúca si zobrala slovo 
a navrhla zmenu programu, bod č. 9 Zmena úväzku starostky obce.  
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

Schvaľuje 

1. Navrhnutú zmenu, bod č. 9 Zmena úväzku starostky obce  

2. Program 2. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Folkušová so zmenou v programe 

zo dňa 24.5.2024  

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
Za: 5 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 11/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 

 



K bodu 4. 
 

Predsedajúca skonštatovala ,že neboli uložene žiadne ukladacie uznesenia. Preto môžeme 
prejsť k ďalšiemu bodu.  
 
K bodu 5.  
 

Poslanci boli oboznámení so žiadosťou na plánovanú výstavbu na parcele č.398/1, ktorá bola 
doručená na obecný úrad Folkušová dňa 4.3.2024 od pána Mgr. Martina Horičku.  
 
Rozprava: 

Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila 
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej 
miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 5 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 12/2024 v znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

Berie na vedomie  

výstavbu na parcele č.398/1, ktorá bola doručená na obecný úrad Folkušová dňa 4.3.2024 od pána 

Milana Horičku. 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania: 
 Za: 5  
Proti: 0 
zdržal sa: 0   
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo neschválilo uznesenie č. 12/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
K bodu 6.  
 

Poslanci boli oboznámení so žiadosťou na plánovanú výstavbu 3 rekreačných domov na 
parcelách KN-C 96.98, k. ú. Folkušová v zmysle žiadosti zo dňa 13.2.2024 od pána Dušana Stančíka, 
realitný maklér. Potvrdenie prílohy k žiadosti o pripojenie odberného miesta s rozvojom distribučnej 
sústavy pre Stredoslovenskú distribučnú , a. s. v zmysle zo dňa 13.2.2024 pána Dušana Stančíka, 
realitný maklér  
 
Rozprava: 

Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila 
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej 
miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 5 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 13/2024 v znení: 



 
Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 

a ) Berie na vedomie 

Výstavbu  3 rekreačných domov na parcelách KN-C 96.98, k. ú. Folkušová v zmysle žiadosti zo 

dňa 13.2.2024 od pána Dušana Stančíka, realitný maklér. 

                        b) Berie na vedomie 

   Potvrdenie prílohy k žiadosti o pripojenie odberného miesta s rozvojom distribučnej sústavy 
pre Stredoslovenskú distribučnú , a. s. v zmysle zo dňa 13.2.2024 pána Dušana Stančíka, realitný 
maklér  
  

Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania: 
 Za: 5 
proti: 0 
zdržal sa: 0  
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo neschválilo uznesenie č. 13/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
K bodu 7.  
 

Predsedajúca odovzdala slovo poslancovi a predsedovi komisie Máriovi Lukáčovi, ktorý 

informoval o činnosti komisie o ochrane verejného záujmu pri výkone verejných funkcií. Ktorá sa 

konala 24.5.2024 o 16.30. Kde bol prizvaný bývalý starosta Milan Sopóci.  

 
Rozprava: 

Predsedajúca otvorila rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila 
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predsedajúca zistila, že v rokovacej 
miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 5 poslanci. 
 
 
Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 14/2024 v znení: 
 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  

Berie na vedomie 

správu o činnosti komisie o ochrane verejného záujmu pri výkone verejných funkcií vo Folkušovej 

konanej dňa 24.5.2024  

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
Za: 5 
Proti: 0 



zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 14/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
K bodu 8.  
 

Poslanci boli oboznámení so žiadosťou pani Silvie Kasanovej zo dňa 17.4.2024 o odkúpenie 
pozemku parc.KN-C č 143/2 

 
Rozprava: 

Predsedajúca otvorila rozpravu.  Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila 
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predseda návrhovej komisie predniesol 
návrh uznesenia. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 5 
poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 15/2024 v znení: 
 
 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  

Berie na vedomie 

žiadosť pani Silvie Kasanovej zo dňa 17.4.2024 o odkúpenie pozemku parc. KN-C č. 143/2  

 

Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
Za: 5 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 15/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 16/2024 v znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  

schvaľuje  

prebytočnosť obecného majetku, parcela KN-C č. 143/2 

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 



Výsledok hlasovania:  
Za: 5 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 16/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
Hlasovanie k návrhu: 

Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 17/2024 v znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  

schvaľuje  

podľa zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí zámer prevodu obecného majetku,  

parcela KN-C č. 143/2  

 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
Za: 4 
Proti: 1 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 17/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
K bodu 9. 

 

 Predsedajúca oboznámila , v súlade s § 11, ods. 4, písmeno i) zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov na návrh starostky zmenu úväzku starostky obce, a to 

zvýšenie na 70 % s platnosťou od 1.6.2024. Starostka poznamenala, že si prácu starostky nesmierne 

váži, no žiada o zvýšenie úväzku na základe vyťaženosti, ktoré je spôsobené kvôli šikanóznemu 

správaniu , neprimeranému nárastu žiadosti, sťažnosti, odvolaní, 

žiadosti v zmysle zákona č. 211/2000 Z. z., podnety na prešetrenie postupov obce.    

 
Rozprava: 

Predsedajúca otvorila rozpravu.  Do rozpravy sa nikto neprihlásil. Predsedajúca ukončila 
rozpravu a oznámila, že sa pristúpi k verejnému hlasovaniu. Predseda návrhovej komisie predniesol 
návrh uznesenia. Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 5 
poslanci. 
 
 
Hlasovanie k návrhu: 



Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 18/2024 v znení: 
 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová  

schvaľuje  

v súlade s § 11, ods. 4, písmeno i) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov na návrh starostky zmenu úväzku starostky obce, a to zvýšenie na 70 %  

s platnosťou od 1.6.2024. 
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
Za: 5 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 18/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
 K bodu 10. 

 

Predsedajúca otvorila bod diskusné príspevky občanov  

 
Rozprava: 
 

Predsedajúca otvorila rozpravu.  Do rozpravy sa prihlásil p. Milan  Sopóci a informoval o 
šetrení, ktoré sa vykonávalo počas jeho pôsobenia na úrade. Nakoľko on bol dôchodca, tak náklady 
do sociálnej poisťovne boli oveľa nižšie ako počas teraz pôsobiacej pani starostky. Vždy sa snažil pre 
obec len to najlepšie, so svojich súkromných zdrojov- dotoval obecné aktivity. Vykonával kosenie 
vodojemu, detského ihriska a okolie. Načo bol upozornený terajším poslancom, že kosenie 
vykonávalo aj DHZ Folkušová.  Vyčítal terajšiemu vedeniu, že nič nespravilo pre obec, len vytrhalo 
kvety a nasadili kriaky (sú to ovocné kríky - ríbezle, egreše, čučoriedky, maliny a ovocné stromy), 
ktoré slúžia na zber pre občanov Folkušovej.  
Marek Maruna – poslanec sa opýtal bývalého starostu, či bol pri rozkopávke prípojky pred 
rekreačným domom p. Hurtovej, čo potvrdil. Informoval o terajšom  stave, ktorý  bol v havarijnom 
stave, pri jeho opravovaní. Došlo k zisteniu, že pri rozkopávke kvôli prípojke a nesprávnemu 
zaobchádzaniu, uložená len bandaska prikrytá tkaninou, že bývalý starosta o danej veci vedel. 
 

Predsedajúca sa pokúšala ukončiť rozpravu svojím 5-násobným upozornením pána Sopóciho, 
že by rada ukončila bod č.10. Po ukončení rozpravy, predsedajúca oznámila, že sa pristúpi 

 k verejnému hlasovaniu. Predseda návrhovej komisie predniesol návrh uznesenia. 
Predsedajúca zistila, že v rokovacej miestnosti sú pred hlasovaním prítomní 5 poslanci. 
 
Hlasovanie k návrhu: 
Predsedajúca dala hlasovať prítomným poslancom za návrh a prijatie uznesenia obecného 
zastupiteľstva č. 19/2024 v znení: 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Folkušová 



Berie na vedomie 

diskusné príspevky občanov prednesené v bode Diskusia pre verejnosť  

  
Prítomní poslanci na hlasovaní: 5 
Výsledok hlasovania:  
Za: 5 
Proti: 0 
zdržal sa: 0 
Nehlasovali: 0 
 
Predsedajúca skonštatovala, že obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 19/2024 tak, ako bolo 
navrhnuté. 
 
 
K bodu 11 
 

Predsedajúca otvorila bod interpelácie poslancov, do ktorého sa nikto neprihlásil. Tak bod 

následne ukončila.  

 
Záver 
Predsedajúca poďakovala všetkým prítomným za účasť na rokovaní. 
 
 
Vo  Folkušovej 24. mája 2024 
 
 
Zápisnicu zapísala: 

 
 
Mgr. Mária Lehotzká 
 

Námietky k zápisnici: 
 
 

 
Maroš Jesenský      Martin Petrinec 

       
 
 

Mgr. Lenka Bednarovská 
starostka 

 
 
Prílohy: 
1. Pozvánka na zasadnutie obecného zastupiteľstva 
2. Prezenčná listina poslancov 
3. Prezenčná listina občanov a hostí 
4. Návrhy uznesení 9/2024 – 19/2024 
5. Uznesenia 9/2024 –19/2024 
 


